



# Summer Brain K2 Camps

## Summer Science



Early Bird  
AM 20% off  
PM 30% off  
Before 31st May



21 July ~ 1 Aug    A.M. / P.M.    K2 or 4 years +

Especially designed for the reception aged children. Allowing them to get involved in simple experiments and learn about cause and effect, Float and sink, colour experiments and something to do with eggs!! It is just awesome for their age group and they will be thrilled.



## Expressive Arts



4 Aug ~ 15 Aug    A.M. / P.M.    K2 or 4 years +

This is not just about paint, brushes and paper, we are looking into dancing and movement too. This camp will give children the chance to explore expressing themselves and we will guide them in their choices of art and dance.



**Time: 9.30am-12.30pm or 2.00pm ~ 5.00pm Monday ~ Friday**

**Fees: HK\$3600 per camp**

.....Application Form.....✂

(Please tick) **Summer Science A.M.**  **P.M.**  **Expressive arts A.M.**  **P.M.**

Child's name: \_\_\_\_\_ DOB: \_\_\_\_\_ Sex: F /M

Home address: \_\_\_\_\_

Present Kindergarten: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_ Tel: \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_

Name of Parent: \_\_\_\_\_ Emergency Contact Tel: \_\_\_\_\_

I understand that there will be **no refund** of fees after the programme has been confirmed. I also understand that WWW teacher(s) or staff shall not be responsible for any accidents, injuries arising from my child's / children's participation. Please note that there are no make up classes for missed classes or inclement weather.

Parent's signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

**NB: Please submit copy of birth certificate together with fees by cash or FPS or cheque made payable to "Wider World Workshop"**



# "Summer Brain" K2夏令營

## 暑期 科學



5月31日前報讀  
上午班8折優惠  
下午班7折優惠

7月21日 ~ 8月1日

上午 / 下午

K2 或 4 歲 +

這是一個專為 4-5 歲的孩子而設的課程。讓他們透過參與簡單的實驗了解因果關係、浮沉、和顏色有關的實驗以及一些需要用雞蛋完成的活動！這些內容對 4-5 歲的孩子來說十分新奇，他們亦會感到很興奮。



## 表現 藝術



8月4日~ 15日

上午 / 下午

K2 或 4 歲 +

藝術並不僅僅是關於顏料、畫筆和紙張，我們亦會探究不同的舞蹈和動作。孩子將會有機會探討如何表達自己，我們將引導他們在藝術方面和舞蹈方面作出選擇。

時間: 上午 9.30 ~ 下午 12.30 或下午 2.00 ~ 5.00

星期一至五

費用: 港幣\$3600 兩星期



..... 報 名 表 .....

(請√以選擇) 暑期科學 上午 下午

表現藝術 上午 下午

學生姓名: \_\_\_\_\_ 出生日期: \_\_\_\_\_ 性別: 女 / 男

住宅地址: \_\_\_\_\_

現時就讀學校: \_\_\_\_\_

電郵地址: \_\_\_\_\_ 電話: \_\_\_\_\_ 傳真: \_\_\_\_\_

家長姓名 \_\_\_\_\_ 緊急聯絡電話: \_\_\_\_\_

本人清楚明白所有課堂一經確定後，費用將不獲退還。本人明白如子女因違規而發生任何意外或受傷，學校、老師及職員會作出適當處理，但將不會為這負上任何有關法律責任。此外，所有缺席或因惡劣天氣如三號風球、紅色及黑色暴雨警告或政府宣佈停課而取消的課堂，將不會安排補堂或退款。

家長簽署: \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_

備註: 所有報名之小童必須提供“出生證明書”副本連同此表格交回本校

本校只接受現金或轉數快或支票之費用  
支票抬頭 “Wider World Workshop”

Zebedee International Preschool & Nursery Address: G/F, Yat Nga Court, Nam Wan Road, Tai Po  
Tel: 2650 3339 Fax: 2650 4449 Email: admin@zebedee.edu.hk